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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezi-e térségi sportcentrum létesítését?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Gyermek-, Ifjúsági- és Sportminiszter úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több, Budapest környéki településről jelentkezik igény egy sportcentrum, csarnok
létesítésével kapcsolatban. Kormánypárti képviselőtársam az elmúlt 10 évben többször tett a
helyi lakosoknak ígéretet arra, hogy a térségben megépül majd a sportcsarnok . Véleményem
szerint Budaörs, Törökbálint, Tárnok, Zsámbék, Pusztazámor és Biatorbágy számára
megfelelő lenne egy, a térséget teljes mértékben kiszolgáló sportcentrum megépítése . A
létesítmény kivitelezéséhez szakértők számítása szerint 3 milliárd forintra van szükség .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fent említett sportcentrum költségei jelenleg nincsenek beépítve a 2004 . évi költségvetésről
szóló törvényjavaslat vonatkozó fejezeteibe .

Ezért kérdezem tehát, hogy tervezi-e térségi sportcentrum létesítését?

Várom válaszát .

Budapest, 2003 . december 10 .
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